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Skolebestyrelsesmøde		
onsdag	d.	16.12.20	kl.	18.00	–	21.00,	på	teams	
Referat	
	
Godkendelse	af	dagsorden	
Godkendelse	af	referat	
	
Godkendt	
	
Nyt	fra:		
Skoleledelsen	
Carsten:	
Vi	er	i	gang	med	sidste	uge	inden	juleferien.	
Vi	markerer	julen	og	tiden	op	til	jul	med	en	række	indslag	såsom	julejazz,	portionsan-
rettede	æbleskiver	fredag,	julehygge	i	klasserne	osv.	
	
Gennemgang	af	incidenstal,	status:	
Skolen	har	løbende	tilfælde	af	smittede,	men	er	ikke	et	”hotspot”/ikke	i	højrisiko.	
Grundet	smitteopsporing	har	det	dog	større	indgribende	betydning	ift	ansatte	og	der-
ved	indvirkning	ift	bemanding	på	skolen.	
	
Kort	orientering	om	smitteopsporing	med	eksempler	på	variation.	
	
Rikke:	
Kort	orientering	om	SFO	og	klub	for	21.-23.12.20.	
Dette	er	dog	blevet	irrelevant,	da	regeringen	netop	har	lukket	alle	skoler	og	fritidstil-
bud	fra	og	med	21.12.20	og	hen	over	jul	og	nytår.	
	
Rikke:	
Indskrivning	til	skoleåret	21/22	afsluttedes	søndag	13.december	2020.	
De	foreløbige	tal	og	registreringer	i	indskrivningen	er	meget	positive:	
Vi	har	stor	tilslutning	fra	familier	i	eget	distrikt	og	kan	konstatere,	at	vi	også	er	
søgt/ønsket	af	familier	uden	for	distrikt.	
	
Formanden	
Deltagelse	i	landsmøde	for	skole	og	forældre:	
Anders	blev	inspireret	til	at	vi	i	skolebestyrelsen	taler	videre	om	udvikling	af	
skole/hjem	samarbejde.	
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Børne-	og	ungeudvalget,	BUU:	
Forslag	om	loft	for	antal	elever	på	udvalgte	skoler	i	kommunen	blev	stemt	ned.	
Budgetgennemgang,	highlight:	Antallet	af	støttekrævende	børn	og	unge	har	medført	et	
stort	merforbrug	grundet	antal	børn	–	dette	på	både	dag-	og	skoleområdet.	
Fokus	på	mobning	og	tiltag	ift	forebyggelse	af	mobning	–	det	skal	der	arbejdes	videre	
med	i	skolebestyrelsen.	
	
Eleverne	
Lukas:		
Udskolingen	er	blevet	spurgt	til	ønsker	om	bedring	på	skolen,	der	er	eksempelvis	ble-
vet	peget	på:	

• Flere	spejle	på	toiletterne	
• Bedre	mad	i	kantinerne	
• Flere	brætspil	til	pauserne	
• Kortere	afstand	til	affald	
• …	Samt	flere	tiltag	

	
Spørgsmål	til	udearealerne	også	i	indskolingen	og	mellemtrin?	
Det	arbejdes	der	videre	med	efter	nytår.	
	
	
1.	
Status	på	den	delvise	nedlukning	på	Bagsværd	Skole		
Eksempler	på	fjernundervisning	og	fagdidaktiske	overvejelser	
v.	lærer	Lise	Schmidt,	5.	årgang	og	skoleleder	Carsten	Bott	
	
Lise	gennemgår	et	konkret	eksempel	på	ugeplan	før	hjemsendelse	og	nu	under	hjem-
sendelse.	
	
Drøftelse:	
Hvilken	faglig	hjælp	er	der	til	at	lære	skoleportalen	at	kende?	
Hvordan	arbejder	man	med	idræt	online?	
Skal	alle	fag	dækkes	i	fast	skema?	
Fokus	på	sårbare	børn	og	unge	ifm	onlineundervisning.	
Opmærksomhed	på	trivslen	hos	alle	i	disse	tider	–	også	når	det	er	på	afstand.	
Hvilke	muligheder	og	hvilke	kompromiser	skal	man	indgå.	
Opmærksomhed	på	9.årgang	og	afgørende	forhold	ifm	prøveforberedende	undervis-
ning.	
Hvordan	arbejder	vi	med	også	at	være	klar	på	et	eventuelt	længere	stræk.	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
2.	
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Skolens	økonomiske	stilling	pr.	16.12.	2020	
Indledende	drøftelse	til	budget	2021	
v.	administrativ	leder	Anne	Offerlin	Larsen	og	Carsten	Bott	
	
Anne	gennemgår	budget	2020.	Carsten	supplerer.	
Det	ser	umiddelbart	ud	til	at	der	er	god	balance	samlet	set	mellem	2020	og	2021.	
	
	
3.	
Skolen	for	alle	
Hvordan	sikrer	vi,	at	vi	også	laver	skole	for	de	dygtigste	elever	på	Bagsværd	Skole?	
v.	matematikvejleder	og	lærer	på	7.	årgang,	Camilla	Simonsen	og	Carsten	Bott	
	
Camilla	præsenterer	eksempler	på	at	arbejde	med	matematiske	opgaver,	der	bedst	
muligt	udfordrer	også	de	bedst	præsterende.	
	
Spørgsmål	og	drøftelse:	
Hvordan	bruges	konkurrenceelementerne	i	matematik?	
Hvordan	skaber	man	dybere	niveauer	af	læring	og	ikke	blot	mere	arbejde?	Hvordan	
undgår	vi	at	der	arbejdes	uforholdsmæssigt	meget	med	færdigheder	alene.	Fokus	på	
dybdeforståelse,	kompetencer,	strategier	og	åbne	opgaver.	
Hvordan	får	vi	arbejdet	mest	muligt	med	differenciering	for	alle	elever.	
Hvordan	får	vi	kommunikeret	tydeligt	ud	omkring	fremtidens	matematiske	tilgange?	
	
Opfølgning:	
Hvordan	ved	vi,	om	vi	er	gode	nok?	Kan	vi	blive	bedre?	Opfølgning	på	et	kommende	
møde.	
	
	
4.		
Eventuelt	
	
GXU-nyt	fra	Ole	Michael:	Michael	genvalgt	som	formand.	
	
Anne:	Tak	for	julejazz.	Det	er	rigtig	hyggeligt.	
	
Carsten:	Stor	anerkendelse	og	tak	for	den	store	indsats	fra	medarbejderne	og	opbak-
ning	fra	forældrene.	
	
Alle:	Glædelig	jul	og	godt	nytår!	
	


